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Č. 10 
 
 

Z á p i s 
 

ze zasedání Zastupitelstva města Beroun dne 16. 9. 2020 
konaného v konferenčním sále Hotelu Grand Litava Beroun 

 
 
Přítomno:  při zahájení 19 zastupitelů města 
 

v 17:30 hod. zasedání ZM opustil pan Kamil Machart 
dále přítomno 18 zastupitelů 
v 18.20 hod. zasedání ZM opustila Mgr. Eva Chlumská 
dále přítomno 17 zastupitelů 
 

Omluven:  Ing. Vratislav Randa  
   Mgr. Ondřej Šimon, MPA 
 
 
1) Zahájení 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Zasedání Zastupitelstva města (ZM) Beroun zahájila v 15.00 hodin a zasedání poté řídila starostka 
města RNDr. Chalupová.  
 
- konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno a vyhlášeno v souladu s Jednacím řádem 

zastupitelstva města a zákonem o obcích,  
- uvedla, že dle prezenční listiny je přítomno 19 členů zastupitelstva z celkového počtu  

21 zastupitelů, zastupitelstvo je usnášeníschopné, 
- konstatovala, že zápis z posledního zasedání zastupitelstva města byl určenými ověřovateli zápisu 

řádně ověřen a shledán bez závad. K zápisu nebyly podány žádné námitky.  
Usnesení i zápis byly zveřejněny. 

 
 
Ověřovateli byli určeni:     Ing. Petr Veselý 

Radek Dolejš 
 
Jako sčitatelé z řad zaměstnanců města byli určeni:  Ing. Zdeňka Slivková  
        Iva Zavadilová 
        Bc. Kamil Choc 
 
Zapisovatelkou byla určena:     Leona Pinkasová 
 
Starostka města informovala, že o průběhu zasedání se pořizuje videozáznam.  
Celý průběh jednání zastupitelstva je přenášen on-line na internetových stránkách města  
a jeho záznam je pak umístěn na internetových stránkách města k nahlédnutí. 
 
K organizaci zasedání RNDr. Chalupová uvedla, že vzhledem k epidemiologické situaci je nutné  
po celou dobu zasedání mít zakrytá ústa a nos včetně doby, kdy budou přítomní hovořit na mikrofon. 
Východy z konferenčního sálu jsou pro veřejnost a pro zastupitele oddělené.  
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2) Schválení programu zasedání zastupitelstva města 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
RNDr. Chalupová upozornila na materiály, které zastupitelé dostali na své jednací stoly před 
zahájením zasedání. Jedná se o zápis č. 3/2020 ze zasedání finančního výboru a zápis č. 4  
ze zasedání kontrolního výboru.   
RNDr. Chalupová navrhla projednat zápisy v bodě 11) programu zasedání.  
 
RNDr. Chalupová vyzvala k podání připomínek k návrhu programu zasedání zastupitelstva města. 
Přihlásil se Ing. Martin Veselý, který uvedl, že 1. 9. 2020 podával volný návrh, ale ten není uveden 
v navrženém programu jednání.  
RNDr. Chalupová uvedla, že Ing. Martinu Veselému byla zaslána informace o tom, že volný návrh 
nebyl zaslán v dostatečném předstihu, aby mohl být projednán radou města. Materiál je velmi 
obsáhlý a vyžaduje finanční prostředky z rozpočtu města. Proto není možné na dnešním zasedání 
zastupitelstva města návrh projednat.  
Mgr. Tomčo uvedl, že návrh Ing. Martina Veselého se týká projektu elektrokol a jeho rozšíření.  
Diskuze na toto téma probíhá již několik měsíců a velký úspěch projektu by mohl vést k jeho 
rozšíření. Návrh musí být nejdříve projednán radou města. 
RNDr. Chalupová doplnila, že předpokládá, že návrh Ing. Veselého bude projednávat zastupitelstvo 
města na svém zasedání v prosinci 2020. Data o využití sdílených elektrokol budou více relevantní.  
Tajemník úřadu Ing. Chalupecký připomněl, že informace o tom, že návrh nebude zastupitelstvem 
města projednán obdržel Ing. Martin Veselý a Mgr. Voldán e-mailem již předminulý týden.  
 
 
Starostka RNDr. Chalupová přednesla program zasedání: 
 

1) Zahájení 
2) Schválení programu zasedání zastupitelstva města 
3) Informace o plnění usnesení ZM  
4) Návrhy na udělení čestných poct města Beroun 
5) Dodatek č. 1 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu města Beroun  

ev. č. 86/2020/DOT/OŠVA uzavřené dne 17. 2. 2020 
6) Sloučení příspěvkových organizací Mateřské školy Vrchlického 63, Beroun s Mateřskou školou 

Pod Homolku 1601, Beroun  
7) Přijetí dotace z Programu regenerace MPR a MPZ pro rok 2020 – doplnění 
8) Fond programu regenerace MPZ Beroun - návrh na poskytnutí dotace vlastníkům nemovitostí  

v městské památkové zóně pro rok 2020 
9) Návrh na pořízení změny č.3 Územního plánu Beroun 
10) Nakládání s majetkem města 

1. Bezúplatný převod id. 7/8 pozemků p.č. 1472/26 a p.č. 2279/8 v k.ú. Beroun - ÚZSVM   
2. Souhlas s budoucím bezúplatným převodem pozemků, komunikací a veřejného osvětlení  
3. Fyzická likvidace majetku města 

11) Zápisy z jednání výborů zastupitelstva města 
12) Různé 
13) Dotazy, připomínky, podněty 
14) Závěr 

 
 

Usnesení č. 49/2020 
Zastupitelstvo města Beroun schvaluje program zasedání zastupitelstva města. 
Výsledek hlasování: pro – 19, proti – 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
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3) Informace o plnění usnesení ZM 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 
Starostka RNDr. Chalupová uvedla, že zastupitelé obdrželi materiál Informace o plnění úkolů 
vyplývajících z usnesení zastupitelstva. Vyzvala zastupitele k připomínkám k předloženým 
informacím. 
K plnění úkolů vyplývajících z usnesení nebyly žádné připomínky, zastupitelstvo vzalo informace  
na vědomí.  
Výsledek hlasování: pro - 19, proti - 0, zdržel se - 0 
 
K plnění úkolů z minulého ZM vznesl dotaz Mgr. Voldán, který se dotázal na návrh na využití 
schopností Ing. Tomana př vyhodnocování investičních výdajů spojených se změnovými listy 
k rekonstrukci Základní školy na Závodí.   
Ing. Mišina informoval, že schůzka ještě neproběhla z časové koordinace zúčastněných, je 
plánována na 24. 9. 2020.  
 
RNDr. Chalupová upozornila na informace a vyjádření k zápisu ze schůze Osadního výboru Jarov  
ze dne 2. 2. 2020.  
 
 

4) Návrhy na udělení čestných poct města Beroun  
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 
Starostka RNDr. Chalupová předložila návrhy na udělení čestných poct města Beroun. Informovala, 
že podané nominace projednala pracovní skupina Letopisecká komise a následně rada města.  
 
RNDr. Chalupová otevřela rozpravu.  
Ze zastupitelů se do diskuze přihlásil Mgr. Voldán, který citoval nepřítomného Mgr. Šimona, MPA, 
který se vymezil k ocenění Charity Beroun. Charita Beroun byla navržena na udělení ceny města za 
zvládnutí koronavirové epidemie. Mgr.Šimon vyjádřil názor, že na zvládnutí epidemie se podílelo 
více organizací a dobrovolníků a bylo by tedy vhodné to zmínit a poděkovat jim.  
RNDr. Chalupová připomněla, že vedení města Beroun na několika setkáních poděkovalo všem 
organizacím. Podotkla, že udělování poct města podléhá stanoveným pravidlům a prvním 
předpokladem je, že musí být nominování.  
RNDr. Chalupová přečetla návrhy na udělení čestných poct a jejich odůvodnění.  
Mgr. Voldán se dotázal proč nebylo oceněno více lidí, upozornil na zajímavé činy, které byly letos 
vykonány. Vyjádřil názor, že je důležité poukázat na občany a jejich činnosti jako dobré příklady 
hodné následování a ocenit je podobným způsobem.  
RNDr. Chalupová podpořila návrh Mgr. Voldána oceňovat podobné aktivity, ale v jiné kategorii 
udělování poct města.  
 
Do diskuze se zapojil Mgr. Kůs, který jako iniciátor udělování poct města uvedl, že Zásady pro 
udělování čestných poct vyjadřují určitou zvláštnost a mimořádnost. Rada města však může vyhlásit 
na daný kalendářní rok další cenu. Kvituje tuto diskuzi, protože v loňském roce se spíše diskutovalo 
o malém zájmu o udělování čestných poct a o možnosti udělovat tyto ceny jednou za dva roky 
apod. V letošním roce je zájem velký.  
RNDr. Chalupová konstatovala, že téma se bude dále diskutovat. Vyzvala k hlasování o návrhu 
usnesení.  
 
Usnesení č. 50/2020 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s udělením Ceny města Beroun: 
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1. PhDr. Ing. plk. v. v. Janu Furčákovi, za jeho aktivní zapojení do bojů za svobodu Československa 
během II. světové války a za jeho čestné a zásadové životní postoje. 

2.  Charitě Beroun, za nadstandartní, obětavou a aktivní činnost jejích pracovníků při zvládání 
koronavirové epidemie v roce 2020. 

 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s udělením Čestného občanství města Beroun: 
1. Ing. Janu Papežovi, in memoriam, za vytvoření efektivních a nadčasových opatření na ochranu 

města a jeho obyvatel před ničivými povodněmi. 
2. Vilémovi Kroppovi, in memoriam, za dlouholetou propagaci města v jeho bohaté a oceňované 

fotografické tvorbě a za rozvoj společenského života ve městě po roce 1990. 
Výsledek hlasování: pro - 19, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

5) Dodatek č. 1 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu města Beroun  
ev. č. 86/2020/DOT/OŠVA uzavřené dne 17. 2. 2020 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Starostka RNDr. Chalupová připomněla, že město Beroun poskytuje dotace z rozpočtu města  
na kulturní činnost. Vzhledem ke koronakrizi nemohla být řada kulturních akcí a projektů 
uskutečněna. Pokud však příjemce dotace je schopen program nějakým způsobem zrealizovat, 
nebude dotace krácena.  
 
RNDr. Chalupová otevřela rozpravu.  
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se nikdo nepřihlásil a RNDr. Chalupová vyzvala k hlasování  
o návrhu.  
 
Usnesení č. 51/2020 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí 
I. s uzavřením Dodatku č. 1 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu města Beroun 

ev. č. 86/2020/DOT/OŠVA, s příjemcem dotace NA ROHU U NÁS, z. s., se sídlem Stradonická 37, 
267 05 Nižbor, IČ: 7876408, v předloženém znění. 

 
Zastupitelstvo města Beroun ukládá  
II. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit, zajistit uzavření Dodatku č. 1 

k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu města Beroun ev. č. 
86/2020/DOT/OŠVA s příjemcem dotace NA ROHU U NÁS, z. s., se sídlem Stradonická 37, 267 05 
Nižbor, IČ: 7876408, v předloženém znění. 

Termín: 30. 9. 2020 
Výsledek hlasování: pro - 19, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

6) Sloučení příspěvkových organizací Mateřské školy Vrchlického 63, Beroun s Mateřskou školou  
Pod Homolku 1601, Beroun  
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
RNDr. Chalupová připomněla, že zastupitelstvo města na svém jednání v červnu 2020 souhlasilo se 
záměrem sloučit Mateřskou školu Vrchlického s Mateřskou školou Pod Homolkou. Zastupitelstvo 
města pověřilo odbor školství a volnočasových aktivit a vedení města, aby připravilo pro toto 
sloučení podklady a právní materiály.  
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RNDr. Chalupová uvedla, že zastupitelé obdrželi k tomuto bodu programu obsáhlé podklady. 
Upozornila obzvlášť na Informace k optimalizaci sítě mateřských škol zřizovaných městem Beroun. 
Jeho výsledky jsou velmi podstatné, obsahuje výhled a potřebu kapacity berounských základních  
a mateřských škol.  
 
RNDr. Chalupová otevřela rozpravu zastupitelů.  
Ing. Petr Veselý se dotázal, zda se projednávala i varianta sloučení všech školek do jedné 
organizace, což by přineslo další úspory. Dále se dotázal, zda bude vyhlášeno výběrové řízení  
na vedoucí sloučené organizace.  
RNDr. Chalupová uvedla, že se osvědčilo sloučit dvě školky tak, jak to v Berouně již funguje ve dvou 
případech. Konkurz vyhlášen nebude, protože ve školce Pod Homolkou je ředitelka, která byla 
jmenována na základě výběrového řízení.  
Mgr. Zálom připomněl časovou osu, která rozhodnutí předcházela. Vyjádřil obavu, že předložený 
návrh je snahou o centralizaci. Vyjádřil názor, že v oblasti školství by měla být podporována 
pestrost, která zaručí růst kvality. Centralizace vždy vede ke stagnaci. Vyzval ke stažení tohoto 
materiálu a apeloval na zdravý rozum zastupitelů.  
Ing. Martin Veselý se dotázal na přístupnost aktualizace demografické studie z roku 2008.  
RNDr. Chalupová konstatovala, že vedoucí odboru školství aktualizaci má k dispozici. Zdůraznila, že 
tento materiál byl na krajském úřadě velmi vysoce hodnocen jako stěžejní materiál o výhledu 
předškolního a školního školství Středočeského kraje.  
Ing. Martin Veselý uvedl názor, že dle tabulky jsou kapacity mateřských škol v Berouně zaplněné.  
RNDr. Chalupová informovala, že je důležité další budování nových kapacit škol a školek. Připravuje 
se výstavba mateřské školy Na Máchovně. Ta bude posléze spojena s menší mateřskou školou  
v Tovární ulici. Zdůraznila, že žádná centralizace se neplánuje.  
Ing. Martin Veselý vyjádřil názor, že od roku 2008 existuje demografická studie předpokládané 
kapacity mateřských škol a město na tento růst nebylo schopno reagovat.  
Místostarosta Mgr. Tomčo konstatoval, že v materiálu je uvedena na str. 4 tabulka navýšení 
kapacity mateřských škol zřizovaných městem. Z té jasně vyplývá nárůst kapacity o 200 míst od roku 
2010 do roku 2020.  
Mgr. Voldán uvedl, že se dotazoval Ing. Boldi na aktualizaci demografické studie. Dostal odpověď, 
že studie aktualizována nebyla.  
Ing. Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit, uvedla, že dokument nebyl aktualizován 
žádnou vysokou školou. Ale již od roku 2016 odbor každoročně předkládá radě města aktualizované 
výhledy počtu žáků základních a mateřských škol. Zdůraznila, že aktualizované údaje potvrzují, že 
skutečnost odpovídá prognóze. 
Mgr. Voldán zpochybnil důvody ke sloučení mateřských škol a vyjádřil názor, že růst kapacity školek 
není dostatečný.  
RNDr. Chalupová uvedla, že kapacita výrazně stoupne vybudováním mateřské školy Na Máchovně. 
Školku musíme postavit, je vyprojektovaná, máme k dispozici pozemek. Uvedla také, že součástí 
jednání současného vedení města s developery je také dohoda o zřízení školy. 
Mgr. Tomčo doplnil, že navýšení kapacit není jediným důvodem sloučení mateřských škol.  
Mgr. Kůs pochválil současné vedení města jakým způsobem se staví k potřebám obyvatel města 
z hlediska kapacit mateřských a základních škol. Plynule tak navazuje na činnost předchozích třech 
let. Připomněl otevření přístavby základní školy na Závodí a otevření nového pavilonu 2. základní 
školy Preislerova, čímž se výrazně zvýšila kapacita berounských základních škol. Dokument, který 
aktualizuje demografickou studii z roku 2008 je v podstatě program rozvoje města do roku 2030. 
Připomněl, že z výhledu počtu dětí vyplývalo, že kapacita mateřských škol je uspokojivá. Ale 
v posledních několika letech byl signalizován nárůst, proto bylo přistoupeno k rekonstrukci 
Komunitního centra na dvě třídy školky, ve školce na sídlišti Litava vznikla nová třída. Byla zahájena 
jednání na získání pozemku Na Máchovně, kde je plánována šestitřídní škola a dětské hřiště. 
Zdůraznil, že tento vývoj je třeba pochválit.  
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Mgr. Kůs vyjádřil souhlas s Mgr. Voldánem, že je třeba i nadále vytvářet nové kapacity mateřských  
a základních škol.  
Mgr. Voldán kvitoval plán výstavby školy Na Máchovně a připomněl důležitost vyjednat 
s developerem realizaci školy na Závodí v lokalitě Pískovna. K návrhu slučování mateřských škol 
uvedl, že k tomu nevidí důvod.  
Ing. Mastná uvedla, že městu se podařilo vyvolat jednání s investory ještě před zadáním samotné 
studie, do které se podařilo dostat prostory pro občanskou vybavenost. Dále byla dojednána 
podmínka uzavření plánovací smlouvy s městem.  
 
Dále se do široké diskuze zapojil pan Pokorný. Vyjádřil obavu, aby se po sloučení mateřských škol 
nestala z MŠ Závodí „Popelka“.  
Mgr. Tomčo ubezpečil všechny zastupitele, že vedení města věnuje a bude věnovat oblasti školství 
velkou pozornost nejen z hlediska kapacity, ale i kvality.  
RNDr. Chalupová konstatovala, že ředitelka mateřské školy Pod Homolkou je velmi kvalitní a její 
osoba je jednou z hlavních záruk, že v mateřské škole Vrchlického dojde ke zlepšení.  
Mgr. Holubová se dotázala odpůrců sloučení, jak by podle nich mělo dětem sloučení MŠ ublížit. 
Vyjádřila názor, že důležité je, aby byly děti ve školkách spokojené, sloučení se jich vůbec nedotkne.  
Odpověděl Mgr. Zálom, který uvedl, že toto nelze říct konkrétně, lze to chápat pouze obecně 
pomocí ekonomických zákonitostí. Vyjádřil názor, že důsledky centralizace se projeví později.  
Mgr. Voldán vyjádřil naději, že paní ředitelka povede školku dobře. Současně vyjádřil souhlas  
s Mgr. Zálomem, že je důležitá variabilita, kreativita. Nechce, aby všechny školy byly stejné. Více 
ředitelů by znamenalo, že se budou vzájemně inspirovat.  
RNDr. Chalupová připomněla, že není záměrem města všechny školky sloučit do jedné, nejedná se  
o naprostou centralizaci. Budou vždy sloučeny dvě školky, bude zachována variabilita a soutěživost.  
Ing. Martin Veselý ocitoval z materiálu pasáž: „Vzhledem k tomu, že nebude možné z kapacitních 
důvodů umístit děti do mateřských škol dle nastavených školských obvodů, připravuje se návrh 
nastavení jednotného školského obvodu pro mateřské školy.“ To je dle jeho názoru jen krok k tomu, 
že dojde ke sloučení všech mateřských škol dohromady.  
Mgr. Chlumská by ráda uklidnila přítomné tím, že paní ředitelka již na MŠ Závodí pracuje. Ztráta 
variability v tomto případě dle jejího názoru nehrozí, cítí inspirativní přínos ředitelky. Ředitelka si 
uvědomuje rozdíly mezi MŠ Pod Homolkou a MŠ Závodí. Zdůraznila, že ředitelka navázala 
spolupráci s učitelkami z MŠ Závodí.  
Ing. Petr Veselý vysvětlil, že očekával v materiálu více variant, které byly hodnoceny a ze kterých se 
vybíralo. Ujištění, že se školství bude věnovat pozornost považuje za samozřejmé. V návrzích by rád 
viděl větší flexibilitu v plánování kapacit a to jak směrem nahoru, tak i dolů v případě, že už tak 
velké kapacity nebudou potřeba. Dotázal se na jiné možné využití prostor, levnější varianty 
realizace staveb atd.  
Ing. Mišina konstatoval, že plánovaná mateřská škola Na Máchovně je připravena tak, aby byla 
variabilní na různé využití. Je vyřešena dopravní obslužnost, čeká se na vydání stavebního povolení. 
Poděkoval Ing. Boldi, která pomohla informovat Středočeský kraj o problémech s kapacitami 
školských zařízení v Berouně a kraj přislíbil podporu projektů pomocí dotací.  
Mgr. Tomčo k tématu demografických studií a kapacitě školských zařízení doplnil, že specifikum 
Středočeského kraje a Berouna je vysoké. Poptávka po kapacitě školských zařízení je v současné 
době vyrovnaná, ale trend poptávky nejen v Berouně, ale i v okolních obcích, je stoupající.  
RNDr. Chalupová připomněla, že zastupitelstvo projednává sloučení mateřských škol. Chápe, že pro 
někoho je toto řešení překvapivé nebo nepřijatelné. Rada města však vyhodnotila tuto cestu jako 
nejlepší a předkládá návrh zastupitelstvu. Toto je i odpověď na petici občanů, která žádala zrušení 
návrhu na sloučení mateřských škol.  
 
RND. Chalupová ukončila diskuzi zastupitelů a vyzvala k diskuzi veřejnost.  
Do diskuze se přihlásila paní Zuzana Machová, bytem Beroun. Připomněla, že zastupitelé hovoří  
o sloučení budov, ale školku tvoří především děti a jejich rodiče. Vyjádřila svůj názor, že zastupitelé, 
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kteří na zasedání v červnu 2020 hlasovali pro sloučení mateřských škol, porušili svůj slib, že budou 
vykonávat svoji činnost v zájmu obyvatel města. Vznesla řadu dotazů, které jí byly již zodpovězeny 
písemně.  
 
RNDr. Chalupová ukončila diskuzi a vyzvala k hlasování o návrhu.  
 
Usnesení č. 52/2020 
Zastupitelstvo města 
1. rozhoduje o sloučení příspěvkových organizací Mateřská škola Vrchlického 63, Beroun,  

IČ: 47514256, Vrchlického 63, 266 01 Beroun a Mateřská škola Pod Homolkou 1601, Beroun,  
IČ: 00498653, Pod Homolkou 1601, 266 01 Beroun, v jeden právní subjekt ke dni 1. 10. 2020, 

2. určuje jako přejímající organizaci Mateřské školy Vrchlického 63, Beroun, IČ: 47514256, 
Vrchlického 63, 266 01 Beroun, Mateřskou školu Pod Homolkou 1601, Beroun, IČ: 00498653, 
Pod Homolkou 1601, 266 01 Beroun, na kterou s účinností od 1. 10. 2020 přejdou všechna 
práva, závazky a majetek zanikající Mateřské školy Vrchlického 63, Beroun, IČ: 47514256, 
Vrchlického 63, 266 01 Beroun, včetně práv a závazků z pracovněprávních vztahů. 

Zastupitelstvo města 
schvaluje zřizovací listinu Mateřské školy Pod Homolkou 1601, Beroun, IČ: 00498653,  
Pod Homolkou 1601, 266 01 Beroun, v předloženém znění. 

Výsledek hlasování: pro - 12, proti - 6, zdržel se - 1 
Usnesení bylo přijato. 
 

--------------------------------------- 
V 16.40 hodin starostka RNDr. Chalupová vyhlásila přestávku. 

-------------------------------------- 

Starostka RNDr. Chalupová v 17.00 hodin zahájila 2. část zasedání zastupitelstva. 

Bylo přítomno 19 zastupitelů. 
--------------------------------------- 

 
 

7) Přijetí dotace z Programu regenerace MPR a MPZ pro rok 2020 – doplnění 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Zastupitelstvo města souhlasilo s přijetím dotace z Programu regenerace městských památkových 
rezervací a městských památkových zón na rok 2020 a přidělení financí na tři projekty. V případě 
projektu – objekt fary – není vlastníkem nemovitosti město nebo kraj a proto se z programu 
regenerace mohou poskytnout finanční prostředky v maximální výši 50 % a z rozpočtu města 10 % 
z uznatelných nákladů. V tomto případě se jedná o částku 9 tisíc Kč. 
RNDr. Chalupová vyzvala k diskuzi. Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo 
nepřihlásil.  
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení. 
 
 
Usnesení č. 53/2020 
Zastupitelstvo města souhlasí s finanční spoluúčastí města na obnově Fary financované v rámci 
Programu regenerace MPR a MPZ pro rok 2020, jejímž vlastníkem je ŘKF Beroun, a to  
ve výši 9 tis. Kč. 
Výsledek hlasování: pro – 19, proti – 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
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8) Fond programu regenerace MPZ Beroun - návrh na poskytnutí dotace vlastníkům nemovitostí  
v městské památkové zóně pro rok 2020 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
RNDr. Chalupová uvedla, že město Beroun poskytuje dotace vlastníkům nemovitostí v městské 
památkové zóně Beroun. V letošním roce byla podána jedna žádost, a to na náhradu plechového 
oplocení pozemku mezi ulicemi Slapská a Pivovarská zděnou zdí.  
 
Do diskuze se přihlásil Mgr. Voldán, který vyjádřil názor, že mu tato investice připadá zbytečná.  
RNDr. Chalupová poděkovala za názor. Uvedla, že město se snaží udržovat městské centrum a 
zachovat kulturní dědictví města. Proto město přispívá majitelům nemovitostí v městské památkové 
zóně, protože jsou limitováni.  
Mgr. Zálom připomněl, že v loňském roce žádal majitel budovy Sokolovny o příspěvek na výměnu 
oken a příspěvek nebyl schválen.  
RNDr. Chalupová konstatovala, že budova Sokolovny není v městské památkové zóně.  
Ing. Mišina doplnil, že městská památková zóna je v podstatě určena městskými hradbami  
a náhonem. Fond je zřízen na pomoc majitelům nemovitostí v této zóně, kteří jsou limitování 
požadavky památkářů. Vyjádřil názor, že město vypadá pěkně a svědčí o tom i ohlasy obyvatel  
a návštěvníků města.  
 
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 54/2020 

Zastupitelstvo města Beroun na návrh Pracovní skupiny pro Program regenerace MPZ Beroun 
schvaluje poskytnutí dotace, včetně uzavření veřejnoprávní smlouvy s vlastníkem nemovitosti 
v městské památkové zóně panem J. K., ul. Slapská/Pivovarská, pp. č. 6665, dotace ve výši 100.000,- 
Kč je určena na nahrazení plechového oplocení pozemku zděnou zdí. 
Výsledek hlasování: pro – 18, proti – 1, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

9) Návrh na pořízení změny č.3 Územního plánu Beroun 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
RNDr. Chalupová uvedla, že již delší dobu se projednává změna územního plánu, je shromážděna 
řada námětů.  
RNDr. Chalupová předala slovo Ing. arch. Vilhelmové, vedoucí odboru územního plánování a 
regionálního rozvoje.  
Ing. arch. Vilhelmová konstatovala, že v roce 2021 vyprší povinnost zpracování územních studií, 
kterou ukládá územní plán. V případě, že by nebyla prodloužena platnost povinnosti, bude možné 
stavět bez územní studie, která by řešila vztahy a vazby v území např. dopravu, zeleň apod. Proto se 
navrhuje pořídit změnu územního plánu zkráceným postupem, která prodlouží platnost povinnosti 
zpracování územních studií do konce roku 2025. Další změnou bude úprava regulativů pro bydlení 
hromadné s cílem znemožnit dalšímu zahušťování stávající bytové výstavby.  
Ing. Martin Veselý navrhl, že by město mohlo samo vytvořit regulační plány.  
Ing. arch. Vilhelmová uvedla, že regulační plán nahradí územní studii a je podrobnější. Jeho cena je 
však několikanásobně vyšší.  
Mgr. Voldán vyjádřil názor, že se jedná o tak významnou záležitost města, že by investice do 
dražšího regulačního plánu byla vhodná.  
Ing. arch. Vilhelmová upozornila, že tento volný návrh směřuje k tomu, aby byla prodloužena lhůta 
na zpracování územní studie. To, zda se následně vedení města rozhodne pro vypracování 
regulačního plánu, není předmětem tohoto návrhu. To je samozřejmě možné.  
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Mgr. Voldán argumentoval, že pokud by byly regulační plány, mělo by město pevnější pozici při 
jednání s developery.  
Ing. arch. Vilhelmová doplnila, že bude zastupitelstvu předkládat změnu č. 4 Územního plánu 
Beroun, kde budou zapracovány 64 žádosti a další podněty. V této změně by mohly být vytipované 
prostory, kde by město požadovalo regulační plán. Zdůraznila, že není vhodné mít na všechny 
lokality regulační plán a vzhledem k náročnému projednávání se všemi vlastníky není možné ho 
projednat.  
Mgr. Voldán navrhl úkol: do změny č. 4 Územního plánu Beroun vytipovat konkrétní lokality,  
na které se vytvoří regulační plán, nikoliv územní studie. 
 
Do diskuze se přihlásil Ing. Martin Veselý, který navrhl přidat do změny č. 4 Územního plánu Beroun 
vytipované lokality na úpravu regulativů bydlení hromadného. Je to plošné řešení pro celé město  
a mohlo by to být ku škodě města.  
Ing. Mastná doplnila, že město chce tímto návrhem získat více času na projednání a zapracování 
všech námětů a podnětů občanů a města.  
 
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 55/2020 
Zastupitelstvo města souhlasí s pořízením a obsahem změny č. 3 Územního plánu Beroun 
zkráceným postupem. 
Výsledek hlasování: pro – 15, proti – 0, zdržel se – 4 
Usnesení bylo přijato. 

 
 

10) Nakládání s majetkem města 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Starostka RNDr. Chalupová předala slovo místostarostovi Ing. Mišinovi. 
 
1. Bezúplatný převod id. 7/8 pozemků p.č. 1472/26 a p.č. 2279/8 v k.ú. Beroun - ÚZSVM 

 
Místostarosta Ing. Mišina uvedl, že se jedná o bezúplatný převod 7/8 pozemku od ÚZSVM v ulici 
Drašarova. Podíl 1/8 vlastní fyzická osoba, s níž se o převodu jedná. 
K projednávanému bodu programu nebyly vzneseny žádné dotazy. 
 
Usnesení č. 56/2020 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s bezúplatným převodem id. 7/8 pozemků p. č. 1472/26 a 
p. č. 2279/8 v k. ú. Beroun z vlastnictví České republiky – Úřadu pro zastupování státu ve věcech 
majetkových, IČ: 69797111, se sídlem 128 00 Praha - Nové Město, Rašínovo nábřeží 390/42  
do vlastnictví města Beroun. 
Výsledek hlasování: pro – 19, proti – 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 

 

-------------------------------------- 

Pan Kamil Machart opustil zasedání zastupitelstva města v 17.30 hodin. 
Dále přítomno 18 členů zastupitelstva. 

-------------------------------------- 
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2. Souhlas s budoucím bezúplatným převodem pozemků, komunikací a veřejného osvětlení 
 
Místostarosta Ing. Mišina uvedl, že v rámci rekonstrukce železničního svršku mezi Berounem  
a Královým Dvorem byla provedena nová regulační stanice nacházející se v blízkosti kotelny  
na pozemcích za bývalým cukrovarem. Komunikace bude na podzim dokončena asfaltovým 
povrchem. SŽDC nabízí převod pozemků komunikací do vlastnictví města. 
 
K projednávanému bodu programu nebyly vzneseny žádné dotazy. 
 
Usnesení č. 57/2020 
1. Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s budoucím bezúplatným převodem částí pozemků  

p. č. 870/10, p. č. 870/11, p. č. 876/9, p. č. st. 905/4, p. č .2318/2, p. č. 2318/83, p. č. 6821,  
na nichž bude nově vybudovaná komunikace včetně chodníků a veřejného osvětlení, vše  
v k. ú. Beroun, z vlastnictví Českých drah, a.s., IČ: 70994226, se sídlem Praha 1, Nábřeží  
L. Svobody 1222, PSČ 110 15, do vlastnictví města Beroun. 

  
2. Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s budoucím bezúplatným převodem částí pozemků  

p. č. st. 905/3, p. č. st. 905/7, p. č. 6710/3, p. č. 6710/6, na nichž bude nově vybudovaná 
komunikace včetně chodníků a veřejného osvětlení, vše v k. ú. Beroun, z vlastnictví ČR - 
Správy železnic, státní organizace, IČ: 70994234, se sídlem Praha 1 - Nové Město, Dlážděná 
1003/7, PSČ 110 15, do vlastnictví města Beroun. 

Výsledek hlasování: pro – 18, proti – 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

3. Fyzická likvidace majetku města  
 
Místostarosta Ing. Mišina požádal předsedu komise pro likvidaci majetku pana Pokorného  
o komentář. 
Pan Pokorný uvedl, že komise pro likvidaci majetku projednávala celkem 11 různých položek, 
navržených k likvidaci, z toho 9 v majetku města. Ostatní položky byly v majetku příspěvkových 
organizací. Např. žíněnky jsou navrženy k likvidaci z důvodu vyřazení pomůcky hygienou.   
Pochválil, že komise obdržela od odboru majetku a investic včas veškerou dokumentaci 
k likvidaci majetku a tím komisi ulehčila práci. 
 
Usnesení č. 58/2020 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s fyzickou likvidací majetku a následným odepsáním 
z účetnictví dle návrhu Komise pro likvidaci majetku ze dne 29. 7. 2020 v pořizovacích cenách 
nad 20 tisíc Kč. Celková pořizovací hodnota likvidovaného majetku činí 95.152,- Kč, zůstatková 
účetní hodnota je 3.558,10 Kč. 
Výsledek hlasování: pro – 18, proti – 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

11) Zápisy z jednání výborů zastupitelstva města 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 
Úvodní slovo přednesla starostka RNDr. Chalupová.  
 
1. Zápis č. 2/2020 ze zasedání finančního výboru konaného dne 29. 6. 2020 

 
Zápis č. 3/2020 ze zasedání finančního výboru konaného dne 14. 9. 2020 
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RNDr. Chalupová připomněla, že zápis z finančního a kontrolního výboru obdrželi zastupitelé 
před zahájením zasedání zastupitelstva. Požádala předsedu finančního výboru Ing. Burkerta  
o komentář. 
Ing. Burkert uvedl, že po minulém zasedání zastupitelstva se výbor sešel v novém složení, byl 
zvolen nový místopředseda. Uvedl, že výbor průběžně sledoval vývoj daňových příjmů, které 
přicházejí do městského rozpočtu. Ve spolupráci s vedoucí finančního odboru Ing. Maršíkovou 
byl vytvořen aktuální přehled daňové výtěžnosti. Momentálně jsou daňové příjmy na cca 80 %. 
Výhled je optimistický, pro letošní rok by příjmy měly být naplněny. Pro příští rozpočet lze 
očekávat snížení příjmů z důvodu propadu ekonomiky ve firmách. Vzhledem k tomu, že 
některým subjektům byla odložena možnost placení daní až k 30. 9. 2020, lze očekávat nárůst 
příjmu z daní ve 4. čtvrtletí. Přesto vybídl k citlivému nakládání s prostředky vzhledem k příštímu 
rozpočtu. 
 
Předseda kontrolního výboru Ing. Petr Veselý se dotázal, zda probíhá příprava rozpočtu na rok 
2021 dle harmonogramu. 
Tajemník městského úřadu Ing. Chalupecký odpověděl, že zatím nebyl vydán pokyn k přípravě 
rozpočtu. Ten bude vydán v nejbližších dnech. 
RNDr. Chalupová doplnila, že směrnice pro tvorbu rozpočtu má přesné časové údaje, podle nichž 
bude rozpočet připravován. 
 
Usnesení č. 59/2020 
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zápis č. 2/2020 ze zasedání finančního výboru 
konaného dne 29. 6. 2020.  
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zápis č. 3/2020 ze zasedání finančního výboru 
konaného dne 14. 9. 2020.  
Výsledek hlasování: pro – 18, proti – 0, zdržel se – 0,  
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

2. Zápis č. 4/2020 ze zasedání kontrolního výboru konaného dne 7. 9. 2020 
 

RNDr. Chalupová předala slovo předsedovi kontrolního výboru. 
Předseda kontrolního výboru Ing. Petr Veselý zdůraznil připomínky a doporučení, které jsou 
obsahem zápisu v rámci kontroly Bike Maratonu z roku 2019. Kontrolní výbor shledává a 
doporučuje revizi obecných zásad pro poskytování dotací z rozpočtu města Beroun, kdy si výbor 
myslí, že podmínky pro poskytnutí dotace „jdou proti sobě“. Požaduje se pouze 40 % vlastních 
zdrojů, v případě, že pořádající je fyzická osoba. V odstavci č. 1. 4 je uvedeno, že výše dotace 
nemá vliv na realizaci celé akce. Otázkou je, zda v poměru 40 : 60, je vhodné dotovat víc než 
polovinu nákladů a předpokládat, že neudělení dotace nebude mít vliv na realizaci celé akce. 
Kontrolní výbor se domnívá, že to vliv bude mít. 
Ing. Petr Veselý zdůraznil, že ve veřejnoprávních smlouvách o poskytnutí dotace by bylo vhodné 
uvést podrobnější specifikace a účely konkrétních výdajů, na které bude dotace použita a jejich 
jednotlivé maximální částky. Zmínil to ve spojitosti s celkovou částkou rozdělovanou na dotace. 
Uvedl, že by to pravděpodobně mělo zvýšenou administrativní zátěž, ale poskytlo by to větší 
prostor pro kontrolu a více adresné poskytování příspěvků z dotací a zamezilo by to 
nedorozumění.  
Místostarosta Mgr. Tomčo uvedl, že rozumí tomuto obecnému návrhu. Dále se zeptal, jestli 
dotazy kontrolního výboru k Bike Maratonu byly uspokojivě zodpovězeny. 
Ing. P. Veselý uvedl, že ano. 
 
Nebyly vzneseny žádné další dotazy a bylo přistoupeno k hlasování.  
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Usnesení č. 60/2020 
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zápis č. 4/2020 ze zasedání kontrolního výboru 
konaného dne 7. 9. 2020.  
Výsledek hlasování: pro – 18, proti – 0, zdržel se – 0,  
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

3. Zápis z veřejného zasedání Osadního výboru Zdejcina konaného dne 3. 6. 2020 
 

RNDr. Chalupová připomněla, že návrhy jsou průběžně řešeny. Zástupci vedení města bývají 
přítomni na jednáních osadních výborů, takže požadavky jsou známé a projednané dříve, než 
úřad obdrží zápis. 

Mgr. Tomčo doplnil, že se již řeší požadavek na umístění stojanu elektrokol na Zdejcině. Jedná  
se o tom se zástupci jednotlivých městských částí. 

Usnesení č. 61/2020 
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zápis z veřejného zasedání Osadního výboru 
Zdejcina konaného dne 3. 6. 2020.  
Výsledek hlasování: pro – 18, proti – 0, zdržel se – 0,  
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

4. Zápis ze zasedání Osadního výboru Jarov konaného dne 7. 6. 2020 
 
RNDr. Chalupová uvedla, že připomínky jsou průběžně řešeny. 

Usnesení č. 62/2020 
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zápis ze schůze Osadního výboru Jarov konané  
dne 7. 6. 2020. 
Výsledek hlasování: pro – 18, proti – 0, zdržel se – 0,  
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

12) Různé 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 

Diskuze zastupitelů 
Starostka RNDr. Chalupová v začátku zasedání informovala o aktuální situaci výskytu onemocnění 
COVID-19 v Berouně. Beroun je hodnocen špatně. Veškerá opatření jsou prováděna na základě 
doporučení krajské hygienické stanice, případně ministerstva zdravotnictví. Další laická rozhodnutí 
ani opatření nejsou prováděna. Uvedla, že nemáme relevantní data. 
Místostarosta Mgr. Tomčo doplnil, že v rámci toho, že město je zřizovatel škol a školek, byla na 
poradě ředitelů domluvena vzájemná informovanost o aktuálním stavu. 
Mgr. Zálom vyjádřil uspokojení nad tím, že se nepanikaří a nevymýšlí se žádná opatření, město se 
chová odpovědněji než kraj i stát. 
Pan Míka se dotázal, zda domov důchodců a školy mají dost respirátorů a roušek. 
RNDr. Chalupová uvedla, že organizace jsou zásobeny, je zásoba i navíc pro řešení situace, např.  
se na město obrátila Dialýza Beroun s prosbou o opětovnou pomoc při zajištění ochranných 
prostředků. 
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Pan Míka  

 sdělil, že ho mrzí, že rada města zrušila pracovní skupinu pro revitalizaci sídlišť. Zrekapituloval, 
co pracovní skupina za dobu svého trvání udělala, např. mapování klepadel, laviček, parkování. 
Sídliště by mělo mít pracovní skupinu nebo komisi, která by po celé volební období pomáhala 
městu v revitalizaci a sledovat dění na sídlišti.  
RNDr. Chalupová uvedla, že pracovní skupina byla zrušena, protože naplnila poslání, které od ní 
rada očekávala. Veškeré materiály, která pracovní skupina shromáždila, byly postoupeny odboru 
územního plánování, který momentálně zpracovává studii revitalizace sídliště. Studie bude 
použita při žádání o dotace.  
Ing. Mišina doplnil, že studie bude veřejně prezentována, občané se k ní budou moci vyjádřit. 
Instalace mobiliáře však musí být velmi pečlivě zvážena. Jako příklad uvedl problematiku laviček. 
Dále uvedl, že opravy po pokládce kabelů, jsou od prováděcích firem přebírány a zjištěné závady 
odstraňovány. 
 

 upozornil na to, že hlídka městské policie na sídlišti není vidět. 
Pan Scherber, velitel Městské policie Beroun, uvedl, že hlídka je na sídlišti pravidelně každé ráno, 
kontroluje venčení psů. Dále reaguje operativně na oznámení. Jedna hlídka provádí namátkové 
kontroly několikrát denně. Není však možné být ustavičně na všech místech. Síly a prostředky 
musí být rozděleny tak, aby pokryly celé město.  
 

 dotázal se na Švermovu ulici, kdy bude fyzicky hotová a poukázal na ulici Ke Koupališti, kde není 
kde zaparkovat. 
Ing. Mišina ke Švermově ulici uvedl, že 1. etapa bude hotová ještě letos, včetně ulice  
Ke Koupališti. Opravy budou probíhat po etapách, aby se zachovala průjezdnost oblasti.  
S Penny proběhlo jednání o prostoru v okolí prodejny. Na ulici Karla Čapka je projekt na 1. etapu, 
provádějí se sondy. Ulice bude též v budoucnu opravena.  
 

 dotázal se na WC na Městské hoře a na kamerový systém v Berouně, zda by nestálo za to, 
instalovat kameru na Městské hoře. 
Ing. Mišina uvedl, že WC závisí na dodávce buňky, ta by měla být dodána do konce roku. 
RNDr. Chalupová uvedla, že kamerový systém byl doplněn o kameru instalovanou na Závodí  
do prostoru za lávkou. Tento rok bude instalována ještě jedna další kamera.  
 

 dále se dotázal na vodu v Hostimě. 
Ing. Mišina uvedl, že před prázdninami byl vedení osadního výboru Hostim poslán dopis 
s informacemi. S panem Zykánem bylo domluveno řešení prostoru pro parkování a zklidnění 
dopravy. K vodě uvedl, že je podepsána smlouva s vrtnou firmou, na začátku října by se mělo 
vrtat. Změna PRVKUKu byla podána, běží povolení na druhý vrt. 

 
 
Ing. Martin Veselý ke zrušení pracovní skupiny pro revitalizaci sídlišť uvedl, že je to škoda. Uvedl 
zkušenosti z Berounské zeleně, kdy vidí, jak prospěšné je zapojení občanů do jednání a komunikace. 
Místostarosta Ing. Mišina uvedl, že pracovní skupina byla založena též na základě skupiny, která 
založila první komunitní záhon. Víme, že to jde.  
 
 
Pan Dolejš uvedl, že paní Chudobová, vedoucí Infocentra na komisi pro cestovní ruch sdělila, že 
v letní sezoně pocítili nárůst turistů v Berouně. Trápila je však otevírací doba veřejných toalet. 
Starostka RNDr. Chalupová uvedla, že s firmou AVE byla již změna projednána. 
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Mgr. Voldán  

 k síti elektrokol nextbike uvedl, že má velkou radost, jak se využívají, důležité je ale rozvíjet i 
infrastrukturu, pokračovat v bezpečných cyklostezkách. Dotázal se, jaké roční náklady budou  
na provoz. 
Místostarosta Mgr. Tomčo uvedl, že město se zabývá rozvojem cyklistiky. Náklady města jsou  
na energii. Náklady na veškerý servis kol si zajišťuje firma nextbike.  
Mgr. Voldán se dotázal na porovnání nákladů na provoz kol s náklady na městskou hromadnou 
dopravu. Místostarosta Mgr. Tomčo uvedl, že takové porovnání není. 

 

 k participativnímu rozpočtu uvedl, že má radost, že vznikl. Vyzval občany, aby hlasovali pro 
projekty. Ke zlepšení se dotázal na nástroj – počítadlo. Upozornil, že takto to není transparentní. 
Požádal, zda by bylo možné doplnit informaci o aktuálním stavu a zamezit opakovanému 
hlasování z jedné IP adresy. 
Ing. Mišina přislíbil informovat na webu o průběžném stavu hlasování. 

 

 upozornil, že na webu města nejsou zápisy ze schůzí komise pro územní plánování. 
Ing. Mastná přislíbila doplnění. 

 
 

-------------------------------------- 

Mgr. Chlumská opustila zasedání zastupitelstva města v 18.20 hodin. 
Dále přítomno 17 členů zastupitelstva. 

-------------------------------------- 
 
 
Mgr. Voldán  

 

 k územnímu plánování se dotázal, jestli by bylo možné obeznámit občany průběžně 
s připravovanými studiemi v rámci institutu veřejného projednání, zda se to plánuje. Např. 
studie, které vyrábí sám investor, třeba studie kopce na Veselé. 
RNDr. Chalupová uvedla, že veřejné studie se neprojednávají ani v zastupitelstvu. Studie pořizuje 
úřad územního plánování. 
Ing. arch. Vilhelmová uvedla, že mezi lokalitou Golf a třešňovkou jsou dva projekty. Projekt Jižní 
svahy má již dlouho vydané stavební povolení. Na něj navazuje druhý projekt, kde jsou tři 
vlastníci pozemků, jehož studie je též hotová.  
Ing. Mišina doplnil, že město Beroun se snaží zbytečně nerozšiřovat zástavbu města. To 
deklaroval i u nově upravovaného územního plánu.  
Mgr. Voldán navrhl představit studie veřejnosti a vysvětlit záměry. 
Ing. arch. Vilhelmová vyjádřila názor, že studie je velmi dobře zpracovaná, je ve prospěch krajiny, 
nikoli vlastníků. Nabídla Mgr. Voldánovi, aby se přišel na zpracované studie podívat. 

 

 dotázal se na návrh ke změně územního plánu v oblasti Ovčína od Kateřiny a Martina Kočích, 
kteří chtěli podat návrh na změnu, aby šly příslušné bytové jednotky zkolaudovat. Návrh byl 
komisí pro územní plánování nedoporučen, z důvodu, že jde o nevhodný precedens. Byty nejsou 
do dnes zkolaudované. Lidé mají kvůli tomu problém. Dotázal se, jaký bude další postup. 
RNDr. Chalupová uvedla, že k tomuto tématu bude nutné naplánovat pracovní setkání všech 
zastupitelů. 
 

 dle zápisu z rady města z 1. 7. 2020 bude město participovat na projektu CzechUp, projekt bude 
projednán v další radě města. Dotázal se na stav. 
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RNDr. Chalupová uvedla, že stav je stále ve fázi příprav, zatím nebudeme nikde participovat.  
Mgr. Voldán se dále dotázal, jestli participaci bude schvalovat zastupitelstvo a zda budou včas 
informováni. 
RNDr. Chalupová uvedla, že pokud k tomu dojde, tak ano. 
 

 připomněl, že celorepublikově rostou čísla nakažených koronavirem. Dotázal se, zda je nějaký 
plán jak bude organizováno zasedání zastupitelstva, pokud by byla karanténa a zastupitelstvo se 
nemohlo sejít a hlasovat o klíčových věcech, jako např. rozpočet. 
RNDr. Chalupová se vyjádřila optimisticky. Odpověděla, že pokud to bude potřeba, bude se řešit, 
např. videokonferencí. 

 
Ing. Mastná upřesnila k dotazu Mgr. Voldána k bytům na Ovčíně, že se jedná o kombinaci staveb 
nepovolených a neoprávněných a navíc problém s černou skládkou. Komise jednala o precedentu 
ve věci, že někdo postaví byty na černo na cizím pozemku bez souhlasu vlastníka, bez příjezdové 
cesty a parkovacích míst. Jedná se o podvod. Realitní kancelář prodávala nezkolaudované byty. Mrzí 
ji, že by se měl měnit územní plán poté, co se postaví černá stavba, aby se mohla zkolaudovat. 
Město by nemělo dávat příklad všem ostatním, že toto chování je v pořádku.  
 
Mgr. Kůs vyjádřil souhlas s tím, co řekla Ing. Mastná. Dále reagoval na optimistická vyjádření  
v diskuzi o koronaviru. Považuje za důležité, aby byli oceněni ti, kteří jsou disciplinovaní (široká 
veřejnost) a požádáni ti, kteří onemocnění zlehčují, aby byli disciplinovaní.  
Jménem Talichova Berounska pozval na sobotní koncert na berounském náměstí, který začíná 
vystoupením kapely hrající keltskou hudbu, poté vystoupí ODDechovka ZUŠ Beroun. V hlavní části, 
po vystoupení představitelů města a Talichova Berounska, bude koncert Brass Czech Orchestra, 
jehož repertoár se skládá z muzikálové a filmové hudby. 
 
 
Ing. Petr Veselý 

 se zajímal, zda nově zrekonstruované a nově postavené školní budovy jsou připojené nebo 
připravené na připojení optickým kabelem a pokud ne, kdy budou. 
 

 dotázal se, zda máme možnost donutit providery pokládat chráničky pro optické kabely do již 
rekonstruovaných výkopů pro elektro a plyn, aby se nekopalo dvakrát. 
Místostarosta Ing. Mišina uvedl, že provideři přes své obchodní oddělení kontaktovali 
všechny objekty, které jsou v trasách a významových oblastech pro napojení na optické 
kabely. Trasy jsou omezené. V zájmové oblasti je Základní škola Preislerova a s napojením se 
jistě počítá. Obešli všechny majitele SVJ a nemovitostí v dané lokalitě. Pokládání chrániček je 
v trasách, které chtějí dělat. Domluvilo se, že se bude dělat jeden výkop, kdo bude chtít 
pokládat svůj kabel, připojí se zatím pouze chráničky. V současné době se domluvili T-Mobile 
s Vodafonem na společném vedení, kde si budou přerozdělovat kapacity dle svých dohod. 
Pokud se v daném území nepočítá s optikou, nebudou tam pokládány ani chráničky.  
 

 v souvislosti se školami a veřejnými budovami se dotázal, jaký je plán pro instalaci stojanů  
na kola. Připomněl, že toto bylo diskutováno při otevírání nového pavilonu 2. ZŠ. Bude 
podpora tohoto způsobu dopravy? Jsou školy připravené na uskladnění kol, koloběžek, 
skateboardů na pozemcích škol. 
Místostarosta Mgr. Tomčo uvedl, že tato otázka byla řešena s řediteli škol. Závěr je takový, že 
se obávají mít stojany na pozemku školy nebo v budovách školy, protože tím přebírají 
zodpovědnost za majetek zde umístěný. Jedná se o tom, jak požadavku vyjít vstříc, aby děti 
mohly použít alternativní způsob dopravy. Stojany by však musely být umístěny mimo 
pozemek školy. 
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Místostarosta Ing. Mišina doplnil, že jeden bikebox na kola bude přesunut z kempu  
ke koupališti. Ostatní boxy fungují. 
Ing. Petr Veselý navázal, že při konzultaci ve škole došlo ke shodě, že by tato úložiště musela 
být na veřejných pozemcích a bylo řečeno, že město poskytne pozemky.  
Ing. Martin Veselý doplnil, že při konzultaci dopravní studie s panem Lehovičem bylo 
spočítáno, že stojanů by mělo být asi 74. Podklady byly předány. Výrazně by to pomohlo 
dopravě, kola nejsou kde odstavit.  
 

 ke koncertu Open Air Talichova Berounska se pozastavil nad výší dotace. 
Starostka RNDr. Chalupová uvedla, že je to koncert, na kterém se město spolupodílí a je 
zamýšlen jako poděkování těm, kdo pomáhali zvládnutí koronakrize.  
 

 dotázal se, proč se v rámci úspor nezrušil projekt cyklověže. Dle jeho názoru by stačil 
jednodušší přístřešek. Navrhl větší míru flexibility. Ne všichni potřebují uložit drahé kolo, 
kombinace cyklověže a přístřešku by stačila. 
Starostka RNDr. Chalupová odpověděla, že stavba cyklověže souvisí a navazuje na požadavky 
na bezpečné uložení kol a rozvoj cyklodopravy. Cena za stání kola bude 5 Kč na den.  
Místostarosta Ing. Mišina doplnil, že město získalo dotaci 90 %. Zájem o elektrokola jasně 
prokázal zájem o cyklistiku. Je potřeba dobudovat bezpečné stání pro drahá kola a napojit 
infrastrukturu v návaznosti na dojíždění vlaky do Prahy. 
 

 k prevenci proti rozšiřování COVID-19 uvedl, že je škoda, že školská zařízení zřizovaná 
městem nejsou přístupná v odpoledních hodinách pro zájmové skupiny, pro kroužky. Dotázal 
se, jakým způsobem se toto omezení komunikovalo s řediteli škol. 
Místostarosta Mgr. Tomčo uvedl, že organizace výuky je plně v kompetenci ředitelů škol a 
školek. Každý ředitel zvolí v rámci platných doporučení ministerstva školství a ministerstva 
zdravotnictví ta, která považuje pro svoji školu za důležitá. 
Starostka RNDr. Chalupová potvrdila kompetenci ředitelů a jejich zodpovědnost za ochranu 
proti rozšíření nemoci COVID-19.  

 

 uvedl, že bez dotace se neopraví nic. 
Starostka RNDr. Chalupová reagovala, že bez dotací se opravují chodníky a většina 
komunikací a byla provedena rekonstrukce bazénu na sídlišti. 
 

 dotázal se, jestli je v plánu nahradit tištěné materiály pro zastupitele nějakou modernější 
formou. 
Starostka RNDr. Chalupová uvedla, že to v plánu je. 

 
Mgr. Tomčo  

 reagoval na dotaz z řad občanů, kdy byl tázán, zda zvažuje omluvu za své chování na 
minulém zasedání zastupitelstva. Uvedl, že jelikož si není vědom, že by se choval nevhodně 
nebo nedůstojně, omluvu nezvažuje. 

 
Mgr. Zálom  

 k cyklověži uvedl, že je skeptický, podle svých poznatků nejsou cyklověže v městech, kde již 
jsou postavené dostatečně využívány. Bude se zajímat o to, jak bude cyklověž využívána a 
kolik bude stát průměrné uložení kola. 

 

 na zastupitelstvu města v únoru bylo vedení města pověřeno jednáním s AVE ohledně revize 
smluv. Dotázal se, v jakém je to stadiu, problémy přetrvávají, stížnosti neubývají.  
Starostka RNDr. Chalupová uvedla, že naopak má od občanů informace o zlepšení činnosti 
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AVE. Se společností AVE jednali, vyšli ze zpracovaných rozborů. Vypovědět smlouvu nebo ji 
zúžit nelze, bylo by to porušení zákona o veřejných zakázkách. Město převzalo od AVE 
několik činností, ostatní služby zařizuje AVE. Podmínky jak mají pracovat, jsou jasně 
vymezené. V březnu by se musela vypovědět smlouva. Momentálně dochází víc chvály než 
stížností. Reagují velmi pohotově, na všechny problémy, např. s výkopy. Spolupráce po 
dvouletém vyjednávání nyní funguje. S AVE bude město nadále spolupracovat minimálně do 
března. 
Mgr. Zálom se ujistil, že i kdyby společnost AVE nefungovala, není možnost se ze smluv 
vyvázat. Uvedl, že je to ukázkový příklad monopolu. 
Starostka RNDr. Chalupová potvrdila devítiměsíční výpověď a nutnost opětovného 
vysoutěžení. Povinností AVE by bylo i po obdržení výpovědi služby vykonávat. Město činnost 
kontroluje, jedná a každé pochybení hlásí. 

 
Ing. M. Veselý 

 k cyklověži se dotázal, zda umožňuje nabíjení elektrokol a zda cyklověž bude nasvícená. 
Místostarosta Ing. Mišina odpověděl, že nabíjení v cyklověži není možné, ale uvažuje se  
o tom, zřídit nabíjecí místo. U cyklověže bude svítit pouze vstup. Z úsporných i 
bezpečnostních důvodů nebude cyklověž nasvícena.  
 

 informoval, že v Brdatkách se uskutečnila schůzka s paní hejtmankou, která doporučila, že 
kraj má vypsané dary na výsadbu stromů.  
 

 v souvislosti s projednáváním změny č. 3 územního plánu se dotázal, v jakém stádiu je město 
při projednávání změny č. 4.  
Ing. arch. Vilhelmová uvedla, že komise pro územní plán se sešla třikrát, projednala všechny  
návrhy, udělala si na ně názor a nyní bude připravovat vyhodnocení, které bude předloženo 
k projednání zastupitelům. Na prosincové zasedání zastupitelstva by měl být předložen 
návrh na schválení zrychlené změny. Návrh změny č. 4 se zadáním bude předložen za 
začátku roku.  

 
 
Místostarosta Ing. Mišina  

 k obsazenosti cyklověží uvedl, že např. v Lysé nad Labem staví již druhou věž. 
 

 informoval, že vláda vyjednala v Bruselu změnu pro Středočeský kraj. Nebude v dotacích 
omezován na 55 %, ale budeme moci žádat o 70 %. Máme šanci dostat na projekty víc 
peněz. 
 

 informoval, že na Jižní paralelní komunikaci od OMV směr Králův Dvůr je vypsáno stavební 
řízení a v nejbližších dnech by mělo být vydáno stavební povolení. Začíná se připravovat 
realizace obchvatu.  
 

 uvedl, že jsme získali dotaci na realizaci 1. etapy kanalizace na Zavadilce. 
 
 
Mgr. Voldán  

 pozval občany na sobotu, kdy se kromě zahájení Talichova Berouna koná akce Zažít město 
jinak. Beroun se k této celorepublikové akci připojil. V rámci toho bude bohatý kulturní 
program v prostoru před knihovnou, určen bude především pro rodiny s dětmi.  
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 informoval, že další akce v sobotu dopoledne bude otevření Židovského hřbitova. 
Berounská zeleň ho dostala od Židovské obce do správy. V rámci toho provedla revitalizaci 
jablečného sadu, bude samosběr jablek a piknik. 

 
Starostka RNDr. Chalupová pozvala kromě již zmíněných akcí na další sobotní dopolední akci, kterou 
je Svatoludmilská pouť na Tetíně. Uvedla, že na všech akcích bude po určitou dobu přítomna. 
Diskuze veřejnosti 
Do diskuze se nikdo nepřihlásil. 
 
Starostka RNDr. Chalupová ukončila diskuzi. 
 
 

13) Dotazy, připomínky, podněty 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Dotazy, připomínky a podněty byly projednány v předcházející diskuzi.  
 
 

14) Závěr 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 
Starostka RNDr. Chalupová  
- Poděkovala za dlouhé jednání, ve kterém se vyjasnilo mnoho bodů. 
- Popřála všem, aby se všem vše špatné vyhnulo, aby nikoho nic neomezovalo v normálním životě. 
- Avizovala konání dalšího zastupitelstva 16. prosince 2020, pokud nebude nutnost svolat se dříve. 
- Popřála hodně zdraví. 
- Zasedání zastupitelstva ukončila v 19.10 hodin. 

 
 
 
RNDr. Soňa Chalupová 
starostka města Beroun 
 
 
 
 
 
Zapsala: Leona Pinkasová      V Berouně dne 25. 9. 2020 
 
 
 
Diskuze byla zaznamenána stručnou formou.  
S plným zněním diskuze se lze seznámit v archivu videopřenosů na webových stránkách města. 
 
 
 
 
Ověřili: Ing. Petr Veselý    ….…………………………………. 
 
 
 

Radek Dolejš    ……….……………………………. 


